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aktuality

Maláčová chce dostat lidi z drahých ubytoven. Těm však hrozí, že skončí na ulici

vloženo: 30.6.2019, 18.30

Ministryně práce a sociálních věcí Jana Maláčová (ČSSD) se rozhodla vyrazit do boje proti obchodníkům
s chudobou, kteří nejvíce odírají nejchudší zájemce o bydlení. V současné době se totiž lidé mohou setkat
s tím, že v některých ubytovnách platí...

Je tu konec školního roku

vloženo: 28.6.2019, 09.56

Pedagogům bych rád poděkoval za jejich práci a oceňuji snahu mnohých rozvíjet v dětech radost
z poznávání. Dětem přeji, aby i během prázdnin tuto radost dál zažívaly se svými kamarády a rodinou,...

Pokud kraje nedostanou na služby další peníze, zvolí krizový plán

vloženo: 28.6.2019, 07.35

Praha 27. června (ČTK) - Pokud kraje nedostanou od státu další peníze na dofinancování sociálních služeb,
budou muset přistoupit ke krizovým plánům v péči o seniory, postižené a další potřebné.
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Sněmovně ani 15 hodin nestačilo k rozhodnutí o nedůvěře vládě

vloženo: 27.6.2019, 23.35

Praha 27. června (ČTK) - Sněmovna ani po 15 hodinách jednání o nedůvěře vládě nedospěla k hlasování. O
největší rozruch se v noční debatě postarala ministryně práce a sociálních věcí...

Zeman: S dřevem pomůže Čína a chalupu si tu nechám

vloženo: 26.6.2019, 08.40

Prezident Miloš Zeman včera v Jihlavě zahájil třídenní návštěvu Vysočiny. Jeho první kroky vedly na krajský
úřad. Někteří zastupitelé se setkání s hlavou státu vyhnuli.
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Poslanci schválili zavedení sdíleného lékového záznamu

vloženo: 25.6.2019, 22.30

Po osmi měsících od předložení vládou do poslanecké sněmovny schválili poslanci návrh novely, která
zavádí sdílený lékový záznam pacienta. Pokud projde senátem hladce, mohl by začít fungovat od příštího
jara.

Oslavy v Radňovicích

vloženo: 25.6.2019, 19.54

Malé ohlédnutí za víkendovými oslavami 750 let obce Radňovice na Žďársku.
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Kraj vyjádrǐl podporu výstavbě kamenného hospice v Havl. Brodě

vloženo: 25.6.2019, 11.28

V prı̌ṕadě podpory z ministerstva zdravotnictvı ́je kraj ochoten podporǐt výstavbu hospice 20 miliony korun.

Zastupitelstvo Kraje Vysočina podpořilo výstavbu hospice

vloženo: 25.6.2019, 09.25

Jsem rád, že většina zastupitelů kraje podpořila svým hlasováním výstavbu kamenného hospice na Vysočině,
o který usiluje spolek Mezi stromy - lůžkový hospic pro Vysočinu.
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Vysvěcení kaple sv. Jana Křtitele v Dobroutově

vloženo: 23.6.2019, 17.45

Skoro desetileté úsilí nadšených a obětavých obyvatel Dobroutova pod vedením pana starosty Václava
Vavrouška došlo naplnění, kaple sv. Jana Křtitele byla dnes - 22.6.2019 - slavnostně vysvěcena. Veliký dík
všem,...

Sněmovna schválila sdílení receptů mezi lékaři i zveřejňování informací o zemědělských dotacích

vloženo: 22.6.2019, 23.55

Sněmovna ve třetím čtení schválila novelu, která umožňuje lékařům sdílet mezi sebou záznamy pacienta a
vědět, které léky má zrovna předepsané. Hlasovala také pro úhrady léčebného konopí ze zdravotního
pojištění...

Informace o lécích pacienta na jednom místě

vloženo: 22.6.2019, 23.55

Marcela AUGUSTOVÁ, moderátorka -------------------- Poslanci ve finálním hlasování podpořili vznik lékového
záznamu, tedy soupisu všech předepsaných medikamentů pacienta, do kterého by mohli nahlížet lékaři i
lékárníci. Podle Ministerstva zdravotnictví přibývá...
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Sněmovna možná nezvýší dotaci postiženým na zvláštní pomůcky

vloženo: 22.6.2019, 23.05

Praha 21. června (ČTK) - Sněmovna možná nezvýší státní příspěvek zdravotně postiženým lidem na
nejnákladnější zvláštní pomůcky, jako jsou šikmé a svislé zvedací plošiny. Poslankyně ANO Lenka Dražilová
navrhla v...

Vláda hazarduje s osudy seniorů i postižených

vloženo: 17.6.2019, 14.01

I když osobně nátlak nemám moc rád, tentokrát mně a dalším kolegům nezbylo nic jiného než intenzivně
naléhat na vládu, aby poskytla chybějící dvě miliardy na letošní provoz sociálních služeb. Dlouho...
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Pacienti se bouří. Konopí je málo a drahé

vloženo: 15.6.2019, 22.05

Léčebné konopí za pár stovek, dostupné pro všechny potřebné pacienty trpící bolestmi a křečemi. Tento slib
premiéra Andreje Babiše a ministra zdravotnictví Adama Vojtěcha (oba ANO) z kraje letošního roku...


